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1.   Ordföranden Jan–Olof Olsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

  2.   Upprop av ombud 

• 74   av 110 hushåll närvarade vid årsstämman.  

  3.   Stämmans behöriga utlysande 

• Kallelse enligt stadgarna vilket godkändes av stämman. 

4.   Dagordningen godkändes av stämman 

 

  5.   Val av ordförande för stämman 

• Jan-Olof Olsson valdes. 

 

  6.   Val av sekreterare för stämman 

• Lars Martinsson valdes. 

 

7. Val av justerare och rösträknare 

• Ulf Steen och Arne Jensen valdes till justerare. 

• Ulf Steen och Arne Jensen valdes till rösträknare. 

 

8. Uppgradering av elnätet för elbilsladdning 

Styrelsen har behandlat inkomna offerter från 3 olika företag, varav två har hållit 

informationsmöten för styrelsen tillika de medlemmar som hörsammade inbjudan 

till dessa träffar. 

Efter genomgång av offerterna och synpunkter från ett flertal medlemmar beslu-

tade styrelsen att gå vidare med Smartcharge för ett slutligt avgörande vid en ex-

tra stämma där resultatet redovisas i detta protokoll. 

 

o Presentation av Smartcharge Sweden. 

 

• Leon Goodwin och Richard Magnusson presenterade företaget 

och det koncept man valt att gå fram med. Installation av infra-

struktur i avseende att förse alla garage med möjlighet att instal-

lera laddboxar, nu eller senare. 

Valda delar av presentationen bifogas protokollet. 

Viktigt att påpeka är att samtliga 110 fastigheter behöver ta del av 

den höjning av effekten in på området som krävs för en framtida 

möjlighet att kunna ladda en elbil. 

 



 

o Diskussion 

 

• Medlemmarna fick möjlighet att ställa frågor till Smartcharge 

samt till styrelsen och många synpunkter och frågor ventilerades 

före stämman gick till beslut. 

Bl a klarställdes att slutkostnaden är kopplad till hur många boxar 

som kommer att anslutas. 

 

9. Beslut 

o Med överväldigande majoritet, 67 ja och 7 nej, fick styrelsen i uppdrag att 

gå vidare med Smartcharge för att installera nödvändig infrastruktur för in-

stallation av laddboxar i de gemensamma garagelängorna. 

 

o Nästa steg blir att utröna hur många som är intresserade av att installera en 

laddbox också. Detta kommer att påverka kostnaden, både avseende infra-

strukturen och för laddboxen. Se bilagor. 

10. Avslutning 

 

Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för deras engagemang samt för 

beslutet.  

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

--------------------------------- 

Lars Martinsson 

 

Justeras: 

 

 

----------------------------------  ------------------------------------ 

Ulf Steen    Arne Jensen 
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